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Адрес Norman & Underwood Ltd 
The Freeschool Building 
170 Scudamore Road 
Leicester LE3 1HP 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Norman & Underwood is one of the leading independent glazing companies in the UK, operating nationally on small, bespoke installations and multi-
million pound contracts.

With more than 180 years’ experience, we have the expertise and resources required for specialist refurbishment projects or major new builds.
Working with leading developers, architects and builders, we’ve successfully tackled every type of project from restoring stained glass windows in
historic churches to installing curtain walling and glazed roofs in futuristic technology centres. We also provide an emergency and replacement glazing
service for local companies.

We were one of the founder members of the Glass and Glazing Federation (GGF) and have been fitting glazing systems since they were invented. We
can advise on the best systems for any development and are approved installers for Pilkington Planar, Kawneer, Schuco, Metal Technology and other
specialist acoustic and fire resistant glazing systems.

Company Profile of Norman & Underwood Ltd

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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